
 

Datacentrum Equinix investeert 63 miljoen 

Van onze verslaggever ___________  

Amsterdam • Het Amerikaanse 
datacenterbedrijf Equinix heeft 
een van zijn datacentra in Am-
sterdam uitgebreid. 

De investering van 63 miljoen euro 
zorgde voor meer capaciteit, die 
hoognodig is nu we door corona 
vanuit huis werken en meer snelle 

en veilige verbindingen nodig heb-
ben. Het nieuwe datacentrum is ook 
schoner. Zo kan de restwarmte ge-
bruikt worden voor de verwarming 
van woningen in Amsterdam Zuid-
oost. 

Al in 2012 begon Equinix voor het 
eerst met het leveren van restwarm-
te van een datacentrum, maar dat 
was op het Amsterdam Science Park 
aan de universiteit. „Dat was relatief 

Restwarmte gebruikt 
voor de verwarming 
van woningen 

simpel", legt Michiel Eielts, direc-
teur Nederland van Equinix, uit. 

„Dit is de eerste keer dat de gemeen-
te als tussenpersoon fungeert." 

De warmtelevering doet Equinix 
gratis. Het past in het denken van 
het bedrijf om zijn datacentra zo 
min mogelijk impact te laten heb-
ben op de omgeving. Voor warme 
dagen heeft het bedrijf dan ook een 
efficiënt koelingssysteem ingezet. 
„Daarmee brengen we ons waterver-
bruik naar beneden", zegt Eielts. 

„Het is altijd een balans zoeken tus-
sen waterverbruik en stroomver-
bruik." 

Met de uitbreiding van het AM/-
datacentrum is vanaf de planningfase 
ongeveer vijf jaar gemoeid geweest, 
aldus Eielts. Daar was 63 miljoen euro 
mee gemoeid. Nu de expansie is 
afgerond, kan het oudere deel van 
het datacenter worden ge-
moderniseerd. 

 

Dit artikel is zaterdag 10-04-2021 in het Noordhollands Dagblad gepubliceerd. Het nuttig 

gebruiken van restwarmte uit datacenters is dus wel mogelijk. Dit wordt door wethouder 

Meskers nog steeds ontkent. 


